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Afvikling af akutfunktionerne: 
KUN ALVORLIGE ULEMPER OG INGEN BESPARELSE 
Af Alice Trauelsen, Regionsrådsmedlem, Enhedslisten 
 

 

Den 7. oktober besluttede et flertal i Regionsrådet at afvikle akutfunktionerne i Næstved 
og Roskilde. Vi i Enhedslisten kunne ikke stemme for. 

 

Det vil jo sige at de akutte medicinske patienter skulle flyttes til Holbæk, 
Slagelse og Nykøbing F. Og i forvejen har de ofte overbelægning af de 
medicinske patienter. 

 

Hvis nu at der fulgte mere personale og senge med, så kunne vi måske snakke om det, 
men sådan er de jo ikke. Der bliver jo nævnt, at de andre hospitaler skulle være klar, 
hvornår bliver de så det? 

 

De akutte medicinske patienter er ofte ældre meget syge patienter, og det 
vil nok også betyde at nogle af dem ville blive sendt endnu tidligere hjem. 
Så er det jo lige om kommunerne og hjemmeplejen er klar. For det kan jo også betyde, at 
så er der endnu flere genindlæggelser end i dag, og hvor er så besparelsen? 


